
 

 

 

 

 

 

Protokół Nr XXIX/2016 

z przebiegu obrad Sesji Rady Miasta i Gminy w Pilicy 

odbytej w dniu 27.10.2016 r. 
 

 

 

      Przewodniczący obrad sesji – Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy w Pilicy – Pani Barbara  

      Przybylik. 

      Protokolant – insp. ds. obsługi Rady Miasta i Gminy – Iwona Kazior. 

      Miejsce odbycia sesji – Urząd Miasta i Gminy w Pilicy – sala narad (pokój nr 15). 

 

            W obradach sesji, które rozpoczęły się o godz.15
10 

udział wzięło 15 radnych na ogólny  

      stan Rady wynoszący 15 osób. 

      Ponadto w posiedzeniu Rady uczestniczyli: 

-    Burmistrz Miasta i Gminy – Pan Artur Janosik, 

-    Sekretarz Miasta i Gminy – Pani Anna Kulczak, 

-    Skarbnik Miasta i Gminy – Pani Magdalena Dynerowicz, 

-    Pan Andrzej Goncerz – pracownik tut. Urzędu,   

-    Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej – Pani Eliza Pasierb, 

-    Dyrektor Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół w Pilicy – Pani Barbara Dąbrowa, 

-    Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Pilicy – Pani Elżbieta Szymusik,  

      -    sołtysi i inne goście. 

      Listy obecności radnych, sołtysów i gości stanowią załączniki do niniejszego protokołu.  

      Porządek obrad sesji:     

      1. Otwarcie obrad sesji. 

      2. Przyjęcie protokołu z przebiegu obrad poprzedniej sesji.  

      3. Wręczenie radnej, wybranej w wyborach uzupełniających, zaświadczenia o wyborze.         

      4. Złożenie ślubowania przez radną, wybraną w wyborach uzupełniających. 

      5. Interpelacje i zapytania radnych.  

      6. Informacja Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta i Gminy o złożonych oświadczeniach 

          majątkowych. 

      7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny, w tym o wynikach 

          sprawdzianów i egzaminów oraz nadzoru pedagogicznego Śląskiego Kuratora Oświaty. 

      8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

          a) prowadzenia wspólnej obsługi przez Zespół Ekonomiczno-Administracyjny Szkół w Pilicy, 

          b) statutu Zespół Ekonomiczno-Administracyjny Szkół w Pilicy,   

          c) nadania imienia Szkole Podstawowej Nr 1 w Pilicy, 

          d) nadania Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Pilicy, 

          e) przyjęcia „Programu współpracy Gminy Pilica z organizacjami pozarządowymi oraz  

              podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności  

              pożytku publicznego i o wolontariacie w roku 2017”, 

          f) ustalenia stawek podatku od nieruchomości, 

          g) udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Szycach, 

          h) udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Siadczy, 

          i) udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Kleszczowie, 

          j) udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Kleszczowie, 

         k) zmian w budżecie gminy na 2016 rok, 

          l) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016-2026.     

      9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

    10. Wolne wnioski. 

    11. Zamknięcie obrad sesji.   
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      Ad 1. 

      Obrady sesji otworzyła Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy – Pani Barbara Przybylik. 

      Pani Przewodnicząca powitała zebranych i na podstawie listy obecności radnych stwierdziła  

      prawomocność obrad. Zaznaczyła, że w sesji uczestniczy Pani Agata Adamczyk - radna,  

      wybrana w wyborach uzupełniających w dniu 9 października br., przeprowadzonych w związku  

      z rezygnacją z funkcji radnej Pani Iwony Sikory. Wyjaśniła, że Pani Agata Adamczyk  

      po złożeniu ślubowania będzie mogła wykonywać mandat radnego.  

      Następnie Pani Przewodnicząca przedstawiła ww. porządek przebiegu sesji – zgodny  

      z porządkiem zawartym w zaproszeniach na sesję i zapytała czy będą zgłaszane wnioski  

      do porządku obrad.  

      Pan Burmistrz wniósł o poszerzenie porządku obrad o projekty uchwał w sprawach: 

      - udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Sierbowicach, 

      - udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Dobrakowie,  

      - udzielenia dotacji celowej dla Zakładu Usług Wodnych Komunalnych w Pilicy. 

      Innych propozycji zmian do porządku obrad sesji nie zgłoszono. 

      Pani Przewodnicząca poddała kolejno pod głosowanie wnioski zgłoszone przez Pana Burmistrza. 

      Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji  

      celowej dla jednostki OSP w Sierbowicach został przyjęty jednogłośnie -14 radnych głosowało 

      za. 

      Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji  

      celowej dla jednostki OSP w Dobrakowie został przyjęty jednogłośnie -14 radnych głosowało  

      za. 

      Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji  

      celowej dla Zakładu Usług Wodnych i Komunalnych w Pilicy został przyjęty jednogłośnie  

      -14 radnych głosowało za. 

      Porządek obrad sesji z przyjętymi zmianami przedstawia się następująco:      

      1. Otwarcie obrad sesji. 

      2. Przyjęcie protokołu z przebiegu obrad poprzedniej sesji.  

      3. Wręczenie radnej, wybranej w wyborach uzupełniających, zaświadczenia o wyborze.         

      4. Złożenie ślubowania przez radną, wybraną w wyborach uzupełniających. 

      5. Interpelacje i zapytania radnych.  

      6. Informacja Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta i Gminy o złożonych oświadczeniach 

          majątkowych. 

      7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny, w tym o wynikach 

          sprawdzianów i egzaminów oraz nadzoru pedagogicznego Śląskiego Kuratora Oświaty. 

      8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

          a) prowadzenia wspólnej obsługi przez Zespół Ekonomiczno-Administracyjny Szkół w Pilicy, 

          b) statutu Zespół Ekonomiczno-Administracyjny Szkół w Pilicy,   

          c) nadania imienia Szkole Podstawowej Nr 1 w Pilicy, 

          d) nadania Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Pilicy, 

          e) przyjęcia „Programu współpracy Gminy Pilica z organizacjami pozarządowymi oraz  

              podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności  

              pożytku publicznego i o wolontariacie w roku 2017”, 

          f) ustalenia stawek podatku od nieruchomości, 

          g) udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Szycach, 

          h) udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Siadczy, 

          i) udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Kleszczowie, 

          j) udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Kleszczowie, 

          k) zmian w budżecie gminy na 2016 rok, 

          l) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016-2026, 

         m) udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Sierbowicach, 
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          n) udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Dobrakowie,  

          o) udzielenia dotacji celowej dla Zakładu Usług Wodnych Komunalnych w Pilicy. 

      9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

    10. Wolne wnioski. 

    11. Zamknięcie obrad sesji.   

 

      Ad 2. 

         Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy przyjęcia protokołu z przebiegu obrad  

    poprzedniej sesji (Protokołu Nr XXVIII/2016 z dnia 29.09.2016 r.), który był wyłożony  

    do wglądu w pokoju nr 24 tut. Urzędu i udostępniony w Internecie. 

Nie zgłoszono żadnych uwag do protokołu. 

Pani Przewodnicząca poddała przyjęcie protokołu pod głosowanie.  

Protokół został przyjęty jednogłośnie (14 radnych głosowało za).  

 

      Ad 3. 

           W dalszej części posiedzenia Pani Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy poprosiła  

      Przewodniczącą Miejskiej Komisji Wyborczej w Pilicy Panią Elizę Pasierb o wręczenie Pani 

      Agacie Adamczyk zaświadczenia stwierdzającego, że została wybrana Radną Miasta i Gminy  

      w Pilicy. 

      Pani Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej wręczyła Pani Agacie Adamczyk  

      zaświadczenie o wyborze do Rady Miasta i Gminy w Pilicy. 

 

      Ad 4. 

           Następnie Pani Przewodnicząca poprosiła Panią Agatę Adamczyk o złożenie ślubowania. 

      Wyjaśniła, iż ślubowanie odbywa się w ten sposób, że po odczytaniu roty ślubowania radna  

      wypowiada słowo ślubuję, może też dodać zdanie – „Tak mi dopomóż Bóg”. Poprosiła  

      o powstanie i odczytała rotę ślubowania, która brzmi: 

                       „Wierny konstytucji i prawu Rzeczpospolitej Polskiej, 

                         ślubuję uroczyście obowiązki radnego, sprawować godnie, 

                         rzetelnie i uczciwie , mając na względzie dobro mojej gminy 

                         i jej mieszkańców” 

               („Tak mi dopomóż Bóg”). 

      Nowo wybrana radna – Pani Agata Adamczyk złożyła ślubowanie. 

                      

      Ad 5. 

           Pani Przewodnicząca poprosiła o zgłaszanie interpelacji. 

      Pan Andrzej Grabowski zwrócił się z prośbą o podcięcie gałęzi kasztana, rosnącego przy  

      „Krzyżu Niepodległości” w Pilicy przy ul. Mickiewicza w terminie przed obchodami Święta  

      Niepodległości. Poprosił również, aby przed „Wszystkimi Świętymi” posprzątać aleję   

      od Kościoła farnego do cmentarza.  

      Pan Kazimierz Grzesiak zgłosił, że most w ciągu drogi wojewódzkiej w miejscowości  

      Dzwonowice po stronie, gdzie nie ma barierki popękał, rury wyszły ze słupów. Poza tym  

      zgłosił potrzebę wykonania przepustu pod drogą powiatową w obrębie skrzyżowania  

      drogą wojewódzką w miejscowości Dzwono-Sierbowice.   

      Pan Tomasz Kwiecień poprosił o spowodowanie przeglądu linii energetycznych w miejscowości  

      Sławniów, ponieważ gałęzie drzew „wrosły” w linie. Ponadto w imieniu mieszkańców wsi  

      Dobra, zwrócił się z prośbą, aby przy okazji przebudowy drogi został wybudowany również  

      chodnik. Przekazał Pani Przewodniczącej pismo mieszkańców w tej sprawie. 

      Pan Marcin Omyła poprosił o wykonanie przepustu pod nową drogą w miejscowości Cisowa,  

      żeby woda nie zalewała drogi powiatowej.  

      Pani Irena Pilarczyk zwróciła się z prośbą o wybudowanie chodnika przy ul.Piłsudkiego  

      w Pilicy. Przekazała Pani Przewodniczącej pismo mieszkańców w tej sprawie. 
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      Pan Tomasz Karpała poprosił o zabezpieczenie w budżecie gminy na przyszły rok środków  

      finansowych na wykonanie wyciszenia hali sportowej w szkole w Pilicy. 

      Innych interpelacji nie zgłoszono. 

      

      Ad 6. 

            Pani Przewodnicząca Rady i Pan Burmistrz przedstawili informacje z analizy złożonych  

      im oświadczeń majątkowych, zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym. 

      Pani Przewodnicząca przedstawiła również informację Wojewody z analizy oświadczenia  

      majątkowego jej i Pana Burmistrza, które to oświadczenia składane są do Wojewody. 

      Kserokopie informacji o oświadczeniach majątkowych stanowią załączniki do niniejszego  

      protokołu.  

 

Ad 7. 

          Realizując porządek obrad sesji Pani Przewodnicząca poprosiła Panią Barbarę Dąbrowę 

      - Dyrektora Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół w Pilicy o przedstawienie 

      informacji o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny, w tym o wynikach 

      sprawdzianów i egzaminów oraz nadzoru pedagogicznego Śląskiego Kuratora Oświaty. 

      Pani Dyrektor wyjaśniła, że ustawa o systemie oświaty nakłada na organ wykonawczy  

      obowiązek przedstawienia Radzie Gminy informacji o stanie realizacji zadań oświatowych  

      za poprzedni rok szkolny, w tym o wynikach sprawdzianu i egzaminów w szkołach  

      prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego w terminie do 31 października.   

      Pani Dyrektor przedstawiła powyższą informację, która stanowi załącznik do niniejszego  

      protokołu. 

      Pan Tomasz Karpała zwrócił uwagę, że z przedstawionej informacji wynika, iż nauczanie  

      w szkołach na terenie gminy jest na coraz wyższym poziomie. 

Innych uwag ani żadnych pytań nie zgłoszono. 

      Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny, w tym o wynikach  

      sprawdzianów i egzaminów oraz nadzoru pedagogicznego Śląskiego Kuratora Oświaty została  

      przyjęta. 

       

      Ad 8a. 

          Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy, dotyczącej prowadzenia wspólnej obsługi przez  

      Zespół Ekonomiczno-Administracyjny Szkół w Pilicy. Nadmieniła, że projekt uchwały w tej  

      sprawie, podobnie jak inne projekty uchwał, został szczegółowo omówiony na wspólnym  

      posiedzeniu komisji. 

      Wiceprzewodniczący Rady – Pan Andrzej Grabowski odczytał projekt uchwały  

      w przedmiotowej sprawie, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu. 

      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do projektu uchwały w sprawie prowadzenia  

      wspólnej obsługi przez Zespół Ekonomiczno-Administracyjny Szkół w Pilicy. 

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w powyższej sprawie pod głosowanie. 

      Uchwała w sprawie prowadzenia wspólnej obsługi przez Zespół Ekonomiczno-Administracyjny  

      Szkół w Pilicy została podjęta jednogłośnie - 15 radnych na 15 obecnych głosowało za.  

      Oznaczona jest Nr XXIX/204/2016. 

     

      Ad 8b. 

           Pani Przewodnicząca podjęła sprawę uchwalenia statut Zespół Ekonomiczno- 

      Administracyjnego Szkół w Pilicy.  

      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do projektu statut Zespół Ekonomiczno- 

      Administracyjnego Szkół w Pilicy, który otrzymali wraz z zaproszeniami na sesję, podobnie jak  

      inne projekty uchwał. 

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie statut Zespół Ekonomiczno- 

      Administracyjnego Szkół w Pilicy pod głosowanie. 
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      Uchwała w tej sprawie została podjęta jednogłośnie -15 radnych na 15 obecnych głosowało za.  

      Jest to Uchwała Nr XXIX/205/2016. 

 

      Ad 8c. 

           Pani Przewodnicząca poprosiła Pana Burmistrza o przedstawienie projektu uchwały  

      w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej Nr 1 w Pilicy. 

      Pan Burmistrz przedstawił procedurę poprzedzającą przedłożenie Radzie Gminy powyższego  

      projektu.  

      Powiedział między innymi, że 10 marca br. Dyrektor Zespołu Szkół w Pilicy złożył wspólny 

      wniosek Rady Pedagogicznej, Rady Rodziców i Samorządu Uczniowskiego Szkoły  

      Podstawowej Nr 1 w Pilicy o nadanie tej Szkole imienia Stanisława Borka wraz z uzasadnieniem 

      i stosownymi dokumentami – tj. Uchwałą Rady Pedagogicznej, Uchwałą Rady Rodziców  

      i Uchwałą Samorządu Uczniowskiego. W związku z uwagami do osoby Pana Borka, Gmina  

      wystosowała do Oddziału Instytutu Pamięci Narodowej w Katowicach pismo z prośbą  

      o weryfikację kandydata na patrona Szkoły, a 13 czerwca uprawnionym przedstawicielom 

      Gminy udostępnione zostały kopie dokumentów, będących w posiadaniu IPN Oddział  

      w Katowicach, dotyczące działalności Pana Stanisława Borka, z których wynika, że Pan  

      Stanisław Borek złożył oświadczenie, w którym własnoręcznie zobowiązał się do współpracy  

      z organami bezpieczeństwa pod pseudonimem „Nieznany”. Oświadczenie to pochodzi  

      z listopada 1947 roku. 

      Pan Burmistrz poinformował również, że obowiązuje ustawa z dnia 1 kwietnia 2016 r.  

      o zakazie propagowania komunizmu lub innego ustroju totalitarnego przez nazwy budowli,  

      obiektów i urządzeń użyteczności publicznej. Zacytował zapis z ustawy, który mówi, że nazwy  

      budowli, obiektów i urządzeń użyteczności publicznej, w tym dróg, ulic, mostów i placów,  

      nadawane przez jednostki samorządu terytorialnego nie mogą upamiętniać osób, organizacji,  

      wydarzeń lub dat symbolizujących komunizm lub inny ustrój totalitarny, ani w inny sposób  

      takiego ustroju propagować.  

      Pan Andrzej Grabowski – Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie     

      nadania imienia Szkole Podstawowej Nr 1 w Pilicy, stanowiący załącznik do niniejszego 

      protokołu. 

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

      Na 15 radnych – 2 radnych głosowało za, 10 przeciw, 3 wstrzymało się od głosu. 

      Pani Przewodnicząca podała wyniki głosowania i stwierdziła, że uchwała w sprawie nadania  

      imienia Szkole Podstawowej Nr 1 w Pilicy nie została podjęta. 

 

      Ad 8d. 

            Nawiązując do kolejnego projektu uchwały – tj. w sprawie nadania Statutu Ośrodka Pomocy  

      Społecznej w Pilicy, Pani Przewodnicząca udzieliła głosu Pani Elżbiecie Szymusik  

      – Kierownikowi Ośrodka Pomocy Społecznej.  

      Pani Kierownik poinformowała, że aktualny statut Ośrodka Pomocy Społecznej uchwalony  

      został w 2012 r., ale zmiany przepisów prawnych spowodowały zwiększenie zakresu  

      obowiązków OPS, poprzez nałożenie nowych zadań, które powinny znajdować się w statucie. 

      Wyjaśniła, że projekt uchwały w sprawie nadania Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Pilicy  

      był poddany pod konsultacje społeczne i nie zostały wniesione do niego żadne uwagi.    

      Również radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do projektu uchwały.  

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie nadania Statutu Ośrodka Pomocy  

      Społecznej w Pilicy pod głosowanie. 

      Uchwała w powyższej sprawie została podjęta jednogłośnie -15 radnych na 15 obecnych  

      głosowało za. Oznaczona jest Nr XXIX/206/2016. 
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      Ad 8e. 

      Następnie Pani Przewodnicząca poprosiła o omówienie projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia „Programu współpracy Gminy Pilica z organizacjami pozarządowymi oraz  

podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie w roku 2017”. 

      Projekt uchwały w tej sprawie, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu, przedstawiła Pani  

      Sekretarz Miasta i Gminy. Poinformowała, że zgodnie z obowiązującymi przepisami, Rada  

      Gminy co roku uchwala program współpracy gminy z organizacyjnymi pozarządowymi oraz  

      podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności  

      pożytku publicznego i o wolontariacie. Pani Sekretarz wyjaśniła, że projekt programu  

      zaproponowany na 2017 rok został opracowany w oparciu o program na br., który nie różni się  

      zasadniczo od programów na lata poprzednie i spełnia wymogi ustawy o działalności pożytku  

      publicznego i o wolontariacie. Poinformowała też, że projekt Programu współpracy gminy  

      z organizacyjnymi pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy z dnia  

      24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie był poddany pod  

      konsultacje społeczne, w ramach których wpłynęły formularze uwag od trzech stowarzyszeń: 

      - Stowarzyszenia Bractwo Rycerskie Ziemi Ogrodzienieckiej, 

      - Stowarzyszenia Chorych z Przepukliną Oponowo-Rdzeniową, 

      - Stowarzyszenia Ziemi Pilickiej. 

      Wyjaśniła, że uwagi zostały poddane analizie - nie zostały uwzględnione projekcie programu. 

      Nadmieniła, że protokół z konsultacji, która przedstawiła na wspólnym posiedzeniu komisji  

      Rady, znajduje się na stronie internetowej Urzędu Miasta i Gminy i w Biuletynie Informacji  

      Publicznej.  

Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do projektu „Programu współpracy Gminy Pilica  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy z dnia  

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w roku 2017”. 

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie przyjęcia powyższego programu pod  

      głosowanie. 

      Uchwała w sprawie przyjęcia projektu „Programu współpracy Gminy Pilica z organizacjami 

      pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.  

      o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w roku 2017” została podjęta jednogłośnie  

      - 15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Oznaczona jest Nr XXIX/206/2016. 

 

      Ad 8f. 

        Pani Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie projektu uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Projekt uchwały w tej sprawie omówiła Sekretarz Miasta i Gminy – Pani Anna Kulczak  

- wg projektu załączonego do niniejszego protokołu.  

Poinformowała, że nie proponuje się wzrostu stawek podatku od nieruchomości, a nowy projekt 

uchwały został przygotowany w związku z Rozporządzeniem Ministra Finansów, który co roku 

określa maksymalne stawki podatków i w 3 przypadkach stawki uchwalone przez Radę Miasta  

i Gminy w 2015 r. są wyższe niż stawki określone przez Ministra Finansów i w związku z czym 

proponuje się obniżyć stawki w tych 3 przypadkach, a mianowicie 

- od gruntów pod wodami powierzchniowymi stojącymi lub wodami powierzchniowymi  

   płynącymi jezior i zbiorników sztucznych - od 1 ha powierzchni – uchwalić 4,54 zł, a obecnie  

   jest 4,58 zł, 

      - od gruntów niezabudowanych objętych obszarem rewitalizacji, o którym mowa w ustawie  

         z dnia 9 października 2015 roku o rewitalizacji (Dz.U. z 2015 roku poz. 1777) i położonych  

         na terenach, dla których miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego przewiduje  

         przeznaczenie pod zabudowę mieszkaniową, usługową albo zabudowę o przeznaczeniu  

         mieszanym obejmującym wyłącznie te rodzaje zabudowy, jeżeli od dnia wejścia w życie tego  

         planu w odniesieniu do tych gruntów upłynął okres 4 lat, a w tym czasie nie zakończono 
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         budowy zgodnie z przepisami prawa budowlanego - od 1m
2
powierzchni ustalić 2,98 zł,  

         a aktualna stawka wynosi 3 zł,   

      - od budynków lub ich części od 1m
2
 powierzchni użytkowej związanych z udzielaniem  

         świadczeń zdrowotnych w rozumieniu przepisów o działalności leczniczej, zajętych przez  

         podmioty udzielające tych świadczeń uchwalić – 4,61 zł, a obecnie jest 4,65 zł. 

Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag. 

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku  

      od nieruchomości pod głosowanie. 

      Uchwała została podjęta jednogłośnie -15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Jest  

      to Uchwała Nr XXIX/208/2015.     

 

      Ad 8g,h,i,j. 

          Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy udzielenia dotacji celowych dla jednostek OSP 

     w Szycach, Siadczy i Kleszczowie.  

     Wiceprzewodniczący Rady – Pan Andrzej Grabowski odczytał projekt uchwały w sprawie    

     udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Szycach w wysokości 600 zł na sfinansowanie 

     przeglądu technicznego lekkiego zestawu ratowniczego, stanowiący załącznik do niniejszego  

     protokołu. 

     Radni nie zgłosili żadnych zastrzeżeń do powyższej propozycji. 

     Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla jednostki  

     OSP w Szycach pod głosowanie. 

     Uchwała została podjęta jednogłośnie – 15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Jest  

     to Uchwała XXIX/209/2016. 

          W dalszej kolejności Pan Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, zawierający       

     propozycję udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Siadczy w wysokości 1.134 zł  

     na dofinansowanie zakupu sprzętu pożarniczego, który stanowi załącznik do niniejszego  

     protokołu.    

     Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag      

     Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla jednostki  

     OSP w Siadczy pod głosowanie. 

     Uchwała została podjęta jednogłośnie – 15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Oznaczona jest  

     Nr XXIX/210/2016. 

          Następnie Pan Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji  

     celowej dla jednostki OSP w Kleszczowie w wysokości 832 zł na sfinansowanie ubezpieczenia  

     OC-NW samochodu pożarniczego marki Mercedes-Benz, stanowiący załącznik do niniejszego  

     protokołu. 

     Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag.     

     Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla jednostki 

     OSP w Kleszczowie pod głosowanie. 

     Uchwała została podjęta jednogłośnie – 15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Oznaczona jest  

     Nr XXIX/211/2016. 

          Pan Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały sprawie udzielenia kolejnej dotacji  

     celowej dla jednostki OSP w Kleszczowie, ale z przeznaczeniem na sfinansowanie przeglądu  

     technicznego samochodu pożarniczego marki Mercedes-Benz w wysokości 204 zł.  

     Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag.      

     Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla  

     jednostki OSP w Kleszczowie pod głosowanie. 

     Uchwała została podjęta jednogłośnie – 15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Jest  

     to Uchwała Nr XXIX/212/2016. 
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      Ad 8k. 

           W dalszej części posiedzenia Pani Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie propozycji  

      zmian w budżecie gminy na 2016 rok. 

      Projekt uchwały w powyższej sprawie omówiła Pani Magdalena Dynerowicz - Skarbnik Miasta  

      i Gminy – wg projektu załączonego do niniejszego protokołu. 

      Nadmieniła, że przedstawiony projekt uchwały nie zawiera żadnych dodatkowych zmian  

      w stosunku do projektu omówionego na wspólnym posiedzeniu Komisji.  

      Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do zaproponowanych zmian w budżecie gminy. 

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w powyższej sprawie pod głosowanie. 

      Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 rok została podjęta jednogłośnie  

      -15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Oznaczona jest Nr XXIX/213/2016. 

 

Ad 8l. 

          Następnie Pani Przewodnicząca podjęła sprawę zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

      na lata 2016 – 2026. 

      Projekt uchwały omówiła Pani Skarbnik - wg projektu załączonego do niniejszego protokołu.  

      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do przedłożonego projektu uchwały. 

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały pod głosowanie.  

      Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016 – 2026 została  

      podjęta jednogłośnie -15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Jest to Uchwała 

      Nr XXIX/214/2016. 

 

      Ad 8m,n. 

            Przystępując do kolejnych projektów uchwał w sprawie dotacji dla jednostek OSP 

      w Sierbowicach i Dobrakowie, wprowadzonych do porządku obrad sesji, Pani Przewodnicząca  

      zapytała radnych czy życzą sobie omówienia tych projektów, które zostały im przekazane przed  

      sesją. 

      Radni nie zgłosili takiej potrzeby. 

      Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej   

      dla jednostki OSP w Sierbowicach w kwocie 240 zł na dofinansowanie zadania  

      pn.„Przygotowanie jednostek ochotniczej straży pożarnych do działań ratowniczo-gaśniczych”, 

      który stanowi załącznik do niniejszego protokołu.         

      Radni nie wnieśli żadnych uwag do zaproponowanej dotacji. 

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla  

      jednostki OSP w Sierbowicach pod głosowanie. 

      Uchwała została podjęta jednogłośnie – 15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Oznaczona  

      jest Nr XXIX/215/2016. 

          

            Pan Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji  

      celowej dla jednostki OSP w Dobrakowie w wysokości 8.000 zł na sfinansowanie przeglądu  

      technicznego samochodu pożarniczego, opłaty AC, opłaty OC, stanowiący załącznik  

      do niniejszego protokołu. 

      Nie zgłoszono żadnych uwag do powyższej propozycji. 

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla  

      jednostki OSP w Dobrakowie pod głosowanie. 

      Uchwała została podjęta jednogłośnie – 15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Jest  

      to Uchwała Nr XXIX/216/2016. 

 

       Ad 8 o.  

            Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy udzielenia dotacji celowej dla Zakładu Usług 

       Wodnych Komunalnych w Pilicy. 

       Pan Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały w przedmiotowej sprawie, zawierający  
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       propozycję udzielenia dotacji celowej dla Zakładu Usług Wodnych i Komunalnych w Pilicy  

       w wysokości 15.000 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie przebudowy i budowy sieci  

       wodociągowej wraz z przyłączami w rejonie ulicy 17-go Stycznia w Pilicy, który stanowi 

       załącznik do niniejszego protokołu. 

       Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do zaproponowanej dotacji.   

       Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w tej sprawie pod głosowanie. 

       Uchwała w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Zakładu Usług Wodnych Komunalnych  

       w Pilicy została podjęta jednogłośnie -15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Oznaczona jest 

       Nr XXIX/217/2016. 

 

       Ad 9. 

            Realizując porządek obrad sesji Pani Przewodnicząca poprosiła Pana Burmistrza o udzielenie 

 odpowiedzi na zgłoszone interpelacje. 

 W sprawie przycięcia gałęzi kasztana koło Krzyża Niepodległości w Pilicy Pan Burmistrz  

 wyjaśnił, że podejmie starania żeby gałęzie zostały przycięte. 

 Odnośnie uprzątnięcia alei od Kościoła do cmentarza Pan Burmistrz wyjaśnił, że dzisiaj została  

 posprzątana, ale ze względu na ciągle opadające liście sprzątanie zostanie powtórzone.   

 Potrzebę wykonania naprawy mostu w ciągu drogi wojewódzkiej Pan Burmistrz powiedział,  

 że przekaże zgodnie z kompetencjami do Zarządu Dróg Wojewódzkich.  

 Jeżeli chodzi o przepust pod skrzyżowaniem drogi powiatowej z wojewódzką w Dzwono-    

 -Sierbowicach Pan Burmistrz wyjaśnił, że sprawa jest znana Powiatowemu Zarządowi Dróg. 

 Odpowiadając na interpelację, dotyczącą przeglądu linii energetycznych w miejscowości   

 Sławniów Pan Burmistrz wyjaśnił, że sprawa zostanie zgłoszona do energetyki z prośbą 

 o załatwienie. 

 W sprawie wybudowania chodnika przy drodze powiatowej na odcinku przy ul.Piłsudskiego  

 w Pilicy i w miejscowości Dobra Pan Burmistrz poinformował, że droga będzie budowana  

 w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich i nie wie czy będzie możliwość  

 uwzględnienia chodnika w projekcie, ale wystąpi w tej sprawie do Starosty. 

 Odnośnie wykonania przepustu pod nową drogą w miejscowości Cisowa Pan Burmistrz  

 wyjaśnił, że sprawa zostanie rozeznana.  

 Jeżeli chodzi o wyciszenie hali sportowej w szkole w Pilicy, Pan Burmistrz wyjaśnił,  

 że dyrektorzy szkół składają wnioski do projektu budżetu, ale budżet jest ograniczony i należy  

 uwzględnić najważniejsze potrzeby – dyrektorzy powinni wybrać istotne zadania.  

 

       Ad 10. 

            W dalszej części posiedzenia Pani Przewodnicząca poprosiła o zgłaszanie wolnych  

       wniosków.  

       Pan Tadeusz Gruszczyński nawiązał do sprawy nadania imienia Stanisława Borka Szkole  

       Podstawowej w Pilicy. 

       Wypowiedzieli się w tej sprawie również Pan Burmistrz i Pan Wiceprzewodniczący Rady  

       Miasta i Gminy.    

       Innych spraw nie podjęto. 

 

       Ad 9. 

             W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji, Pani Przewodnicząca podziękowała  

       zebranym za udział w sesji i ogłosiła jej zakończenie - godz.18
00

.  

                 

 


